
Protokół Nr XL VIII/10 
z XL VIII Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego 

odbytej w dniu 16 września 2010 roku 
w Starostwie Powiatowym w Krośnie, ul. Bieszczadzka 1 

rozpoczętej o godz. 13.00, zakończonej o 15.30. 

Sesję otworzył i obrady prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Krośnieńskiego 
Kazimierz Krężałek. 
Sesję protokołowała Sylwia Gardziel. 
W sesji uczestniczyło 23 Radnych wg załączonej listy obecności. 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
1. Jan Juszczak - Starosta krośnieński. 
2. Andrzej Guzik - Wicestarosta Krośnieński. 
3. Jan Pelczar- Dyrektor - Etatowy Członek Zarządu Powiatu. 
4. Zdzisława Żywiec- Sekretarz Powiatu. 
5. Krystyna Kasza - Skarbnik Powiatu. 
6. Jan Drajewicz - Dyrektor ZS w Dukli. 
7. Naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego w Krośnie. 
8. Media. 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał zaproszonych gości, Radnych, a następnie na podstawie 
listy obecności - /zał. Nr li - stwierdził prawomocność obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady Powiatu zapytał o uwagi do protokołów z XL V, XL VI, XL VII 
Sesji Rady Powiatu Krośnieńskiego. 

Protokóły zostały przyjęte jednomyślnie. 

Przewodniczący Rady Powiatu przedstawił porządek sesjt oraz poprosił o wmes1eme 
ewentualnych uwag. 

Porządek obrad został przyjęty jednomyślnie. 

Następnie Starosta złożył podziękowania Panu Janowi Drajewiczowi w związku z zakończeniem 
pełnienia funkcji Dyrektora ZS w Dukli, a wczesmeJ ZS im. Armii Krajowej 
w Jedliczu. Pogratulował również objęcia nowej funkcji tj. Dyrektora ZS Nr 2 w Dukli. 

Pan Jan Drajewicz zabierając głos podziękował za wieloletnią współpracę. 

Realizując punkt 5 porządku obrad - informacja o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Krośnieńskiego za I półrocze 201 O roku oraz o przebiegu wykonania planów finansowych za I 
półrocze 201 O roku samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej oraz samodzielnych 
instytucji kultury /zał. Nr 2/. 

Radni nie wnieśli zastrzeżeń do wyżej przedstawionej informacji. 

W kolejnym punkcie 6 porządku obrad - informacja z działalności Zarządu oraz realizacji uchwał 
Rady Powiatu uchwał Zarządu Powiatu informację przedstawił Starosta 
/zał. Nr 3/. 
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Kolejny punktu 7 porządku obrad - interpelacje i zapytania - w punkcie tym nie zabrano głosu. 

Przystepując do realizacji punktu 8 a) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Bogatynia w 2010 roku-projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 
Poinformował, iż Zarząd proponuje udzielenie pomocy finansowej w formie datacji celowej dla 
Gminy Bogatynia w kwocie 1 O tys. zł z przeznaczeniem na pomoc dla gospodarstw rolnych 
dotkniętych powodzią w 201 O roku. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIII/324/10 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Bogatynia w 2010 roku /zał. Nr 4/. 

W następnym punkcie 8 b) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji 
zadania z zakresu administracji rządowej należącego do Dyrektora Regionalnego Zarządu 
Gospodarki Wodnej w Krakowie - projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 
Poinformował, iż chodzi o wyrażenie zgody na przyjęcie do realizacji zadania z zakresu 
administracji rządowej dot. zabezpieczenia korpusu drogi powiatowej Nr 1956 R Zręcin- Wietrzno 
- Zboiska wraz z ubezpieczeniem koryta rzeki Jasiołka w miejscowości Wietrzno w Gminie Dukla 
należącego do właściwości Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie. 
Wspomniane zadanie dotyczyć będzie opracowania dokumentacji technicznej ubezpieczenia koryta 
rzeki Jasiołka w miejscowości Wietrzno oraz dokonanie ubezpieczenia koryta rzeki Jasiołka 
w miejscowości Wietrzno. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego oraz 
Przewodniczący Budżetu i Finansów przedstawili pozytywne opinie komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XL VIII/325/10 w sprawie przyjęcia 
do realizacji zadania z zakresu administracji rządowej należącego do Dyrektora 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie /zał. nr 5/. 

Realizując punkt 8 c) porządku obrad- podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej 
na 201 O rok - projekt przedstawiła Skarbnik 
Poinformowała, iż uchwała wprowadza zmiany dotyczące głównie ustalenia deficytu oraz kwoty 
kredytu, jaki Powiat musi zaciągnąć w celu sfinansowania zaplanowanych wydatków. W zwi~u 
z rozstrzygnięciem przetargów zmniejszone zostają wydatki o kwotę - l.944.775zł na następujące 
zadania: 

• termomodernizacja budynku Starostwa Powiatowego - wydatki zmniejsza się o kwotę 
934.797 zł, 

• odbudowa drogi powiatowej Nr 1996 R Chyrowa - Mszana - Tylawa o kwotę 
I.OOO.OOO zł, 

• budowa chodnika w ciągu drogi Rogi - Lubatówka - Lubatowa w m. Lubatówka 
o kwotę 9.978 zł. 

Zwiększeniu ulegają natomiast wydatki o kwotę - 166.351 zł na zadania: 
• przebudowa drogi Jedlicze - Potok wraz z budową chodnika w m. Potok o kwotę 

6. 810zł, 
• przebudowa drogi powiatowej Sulistrowa - Draganowa - Głojsce wraz z budową chodnika 

w m. Głosce o kwotę 39.102 zł (w tym: pomoc z Gminy Dukla - 35.000 zł), 
• przebudowa dróg Szebnie - Tarnowiec - Jedlicze - Potok, Chlebna - Kopytowa-Faliszówka 

o kwotę 2.197 zł, 
• przebudowa drogi Kobyle - Łęki Strzyżowskie - Bartkówka - 1 OO.OOO zł, 
• Krosno - Targowiska - Wróblik Szlachecki oraz Milcza - Rymanów - 18.242 zł, 
• dotacja dla Gminy Bogatynia - 10.000 zł i DPS w Iwoniczu - 25.000 zł. 
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Różnica pomiędzy zwiększeniem i zmniejszeniem wydatków tj. kwota - 1.778.424 zł przeznaczona 
została na zmniejszenie deficytu. 
Deficyt po zmianach wynosi 4.635.948 zł i sfinansowany zostanie kredytem w kwocie 4.132.948 
oraz wolnymi środkami w kwocie 500.000 zł. 
Do budżetu wprowadzone zostało na 2010 rok nowe zadanie pn. „opracowanie dokumentacji 
zabezpieczenia korpusu drogi Zręcin- Wietrzno - Zboiska" w kwocie 40.000 zł. 
Dochody zwiększone o kwotę ogółem o kwotę 175.559 zł przeznaczone zostały na zwiększenie 
wydatków: 

• pomoc finansowa z Gminy Dukla w kwocie 35.000 zł przeznaczona zastała na 
przebudowę drogi powiatowej Nr 1993 R Sulistrowa - Draganowa - Głojsce wraz 
z budową chodnika w m. Gł oj sce, 

• zwiększona subwencja oświatowa z 0,6 % rezerwy celowej o kwotę 28.880 zł przeznaczona 
zostanie na remonty dla ZS w Iwoniczu - 15.680 zł, DWDZ w Rymanowie - 7.200 zł, PPP 
Nr 1 w Krośnie - 6.000 zł, 

• dochody z tytułu opłat za trwały zarząd nieruchomości powiatu (10.883 zł) zwrot podatku 
VAT (2.758 zł) opłaty za koszty operatów przy przekształceniu prawa użytkowania 
w prawo własności (2.269 zł) przeznaczono na zwiększenie wydatków związanych 

z gospodarowaniem nieruchomościami powiatu, 
• dochody z tytułu opłat za karty wędkarskie (1.570 zł) oraz zwrot podatku V AT (34.477 zł) 

przeznaczono na remonty bieżące w starostwie, 
• dochody ze sprzedaży złomu (6.777 zł) przeznaczono na zakupy inwestycyjne, 
• dochody ze sprzedaży składników majątkowych (zbędnych samochodów w ZS w Iwoniczu) 

- 13.100 zł oraz dopłaty obszarowej - 12.570 zł przeznaczono na zakupy majątkowe 
w ZS w Iwoniczu, 

• dochody z tytułu likwidacji rachunku dochodów własnych Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego w Dukli 9.071 zł przeznaczone zostały na zwiększenie wydatków dla 
Szkolnego Schroniska Młodzieżowego przy Zespole Szkół w Jedliczu. 

W związku z tym, że Powiat planuje zgłosić do Narodowego Programu Przebudowy Dróg na 
2011 rok nowe zadania, konieczne jest dokonanie zmiany polegającej na ujęciu tych zadań 
w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 201 O - 2012. 
Nadmieniła, iż zostały wprowadzone 2 zdania: 

• przebudowa drogi powiatowej Nr 1927 R Węglówka - Wysoka Strzyżowska w kwocie 
2.039.848 zł, 

• przebudowa drogi powiatowej Nr 1976 R Krosno - Rogi - Iwonicz w kwocie 3.886.830 zł. 

Wprowadzone zmiany mają swoje odzwierciedlenie w załącznikach do uchwały budżetowej. 
Planowany kredyt wynosi 6.082.948 zł i przeznaczony zostanie na sfinansowanie deficytu 
w kwocie 4.133.948 zł i spłatę zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów 1.950.000 zł. Na kwotę 
6.000.000 zł. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywna opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIIl/326/10 w sprawie zmiany 
Uchwały budżetowej na 2010 rok /zał. nr 6/. 

W punkcie 8 d) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu bankowego 
długoterminowego w 201 O roku - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik. 
Poinformowała, iż kredyt w kwocie 6.000.000 zł zostanie przeznaczony na sfinansowanie deficytu 
w kwocie 4.050.000 zł oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań w kwocie 1.950.000 zł. 
Termin spłaty kredytu planowany jest na lata 2011 do 2017. 
Stan zobowiązań na koniec roku 2010 roku wyniesie 13.650.000 zł, co w stosunku do planu 
dochodów na 2010 rok stanowi 19,6 % ( 69.415.735 zł). 
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Spłaty rat i odsetek zostaną tak zaplanowane aby obciążenia te me przekraczały 5 % 
prognozowanych dochodów w poszczególnych latach. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywna opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIII/327/10 w sprawie 
zaciągnięcia kredytu bankowego długoterminowego w 2010 roku /zał. Nr 7/. 

Przewodniczący rady Powiatu o godzinie 13 .45 ogłosił przerwę. 
Obrady zostały wznowione o godzinie 14.15. 

Następny punkt 8 e) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, sposobu 
i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, 
przypadających Powiatowi Krośnieńskiemu i jego jednostkom podległym oraz warunki 
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc 
publiczną - projekt uchwały przedstawiła Skarbnik. 
Poinformowała, iż przedłożony projekt uchwały opracowany został w zawiązku z wejściem w życie 
nowej ustawy o finansach publicznych z 27 sierpnia 2009 roku. Uchwała ta określa warunki, jakie 
muszą spełniać dłużnicy, aby mogły być umarzane lub rozkładane na raty należności przysługujące 
Powiatowi i jego jednostkom organizacyjnym. Uchwała wskazuje organy, które mogą udzielić ulgi 
w spłacie należności oraz kwoty należności, które mogą być umorzone lub rozłożone na raty. 
Dopuszcza również udzielenie pomocy publicznej de minimis dla przedsiębiorców oraz zasady 
udzielania ulg. Pomoc de minimis jest to szczególny rodzaj wsparcia udzielanego przez państwo lub 
samorząd przedsiębiorcom i nie może ona przekroczyć kwoty 200.000 euro w ciągu 3 lat . 
Zwróciła uwagę, iż uchwała podlega ogłoszeniu w dzienniku Urzędowym Województwa 
Podkarpackiego. 

Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywna opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIII/328/10 w sprawie 
szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności pieniężnych 

mających charakter cywilnoprawny, przypadających Powiatowi Krośnieńskiemu i jego 
jednostkom podległym oraz warunki dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, 
w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną /zał. Nr 8/. 

Przystępując do realizacji 8 f) punktu porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie realizacji 
projektu pn. „Rozszerzamy kwalifikacje uczniów Zasadniczej Szkoły Zawodowej Zespołu Szkół 
im. Armii Krajowej w Jedliczu" złożonego w ramach Działania 9.2 Priorytetu IX Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 
Poinformował, iż całkowita wartość projektu wynosi 180 348, 92 zł w tym dofinansowanie 
w kwocie 156 OO 1, 82 zł, wysokość wkładu własnego to kwota 24 34 7, 1 O zł. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIIl/329/10 w sprawie realizacji 
projektu pn. „Rozszerzamy kwalifikacje uczniów Zasadniczej Szkoły Zawodowej Zespołu 
Szkół im. Armii Krajowej w Jedliczu" złożonego w ramach Działania 9.2 Priorytetu IX 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /zał. Nr 9/. 

Kolejny punkt 8 g) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu pn. „Program 
rozwoju kształcenia zawodowego w Zespole Szkół w Iwoniczu" złożonego w ramach Działania 
9.2 Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki - projekt uchwały przedstawił 

Wicestarosta. 
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Zwrócił uwagę, iż całkowita wartość projektu to kwota - 631 292,24 zł, w tym dofinansowanie 
w wysokości - 546 067, 79 zł, wysokości wkładu własnego - 85 224,45 zł. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIII/330/10 w sprawie realizacji 
projektu pn. „Program rozwoju kształcenia zawodowego w Zespole Szkół w Iwoniczu" 
złożonego w ramach Działania 9.2 Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
/zał. nr 10/. 

Realizując punkt 8 h) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie realizacji projektu pn. 
„Kształcenie zawodowe, szanse i wyzwania" złożonego w ramach Działania 9.2 Priorytetu IX 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki - projekt uchwały przedstawił Wicestarosta. 
Poinformował, iż całkowita wartość projektu wynosi - 390 234, 72 zł z czego dofinansowanie 
wynosi - 337 234,72 zł, wkład własny w wysokości - 53 000,00 zł. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki przedstawił pozytywną opinię 
komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIII/331/10 w sprawie realizacji 
projektu pn. „Kształcenie zawodowe, szanse i wyzwania" złożonego w ramach Działania 9.2 
Priorytetu IX Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki /zał. Nr 11/. 

W punkcie 8 i) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Krościenko 
Wyżne prowadzenia zadań publicznych polegających na zimowym utrzymaniu niektórych dróg 
powiatowych-projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 
Nadmienił, iż w Gminie Krościenko Wyżne zimowemu utrzymaniu podlega 9,5 km dróg 
powiatowych. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIIl/332/10 w sprawie 
powierzenia Gminie Krościenko Wyżne prowadzenia zadań publicznych polegających na 
zimowym utrzymaniu niektórych dróg powiatowych /zał. Nr 12/. 

Następny punkt 8 j) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Gminie Korczyna 
prowadzenia zadań publicznych polegających na zimowym utrzymaniu niektórych dróg 
powiatowych-projekt uchwały przedstawił Dyrektor. 
W Gminie Korczyna zimowemu utrzymaniu podlega - 41,0 km dróg powiatowych. 

Przewodniczący Komisji Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię komisji. 

Radni jednomyślnie głosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIII/333/10 w sprawie 
powierzenia Gminie Korczyna prowadzenia zadań publicznych polegających na zimowym 
utrzymaniu niektórych dróg powiatowych /zał. Nr 13/. 
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Przystępując do realizacji punktu 8 k) porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie skargi na 
działalność Starosty Krośnieńskiego. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Geodezji i Gospodarki Wodnej omówił projekt 
uchwały przedstawiając opinię komisji w przedmiotowej sprawie /uzasadnienie będące 
załącznikiem do uchwały/. 

Radni jednomyślnie glosowali za podjęciem uchwały Nr XLVIIl/334/10 w sprawie skargi na 
działalność Starosty Krośnieńskiego /zal. nr 14/. 

Punkt 9 porządku obrad - odpowiedzi na interpelacje i zapytania - w punkcie tym nie zabrano 
głosu. 

W kolejnym punkcie 1 O porządku obrad - wolne wnioski i zapytania - w punkcie tym głos zabrał 
Przewodniczący Rady Powiatu przedstawiając radnym: 
1. Skargę Pani Karoliny Szymańskiej /zal. Nr 15/. 

Radni jednomyślnie głosowali za przekazaniem skargi do rozpatrzenia Komisji 
Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

2. Skargę Pana Antoniego Adamika /zal. Nr 16/. 

Radni jednomyślnie głosowali za przekazaniem skargi do rozpatrzenia Komisji 
Transportu, Budownictwa, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego. 

Następnie zapoznał radnych z pismem Pana Bogusława Sarat /zal. nr 16/. 

Radni jednomyślnie głosowali za przekazaniem w/w pisma do załatwienia Staroście 

Krośnieńskiemu w toku postępowania administracyjnego. 

W dalszej części głos zabrał Starosta informując o sytuacji PKS S.A. Krosno S.A oraz 
możliwościach nieodpłatnego przejęcia akcji tej spółki przez Powiat Krośnieński. 
Poinformował o stratach firmy - za I półrocze 201 O roku - straty w wysokości pow. 1 mln zł. 
- zatrudnionych jest na obecną chwilę 350 pracowników, w tym: 
- 90 pracowników sprawujących nadzór techniczny, 
- 50 pracowników administracyjnych, 
- 200 kierowców. 
Firma nie posiada zobowiązań a środki finansowe z funduszu zapasowego zostały 

rozdysponowane. 
Nadmienił, że decyzja w przedmiotowej sprawie musi zostać podjęta jeszcze w tym roku. 

Następnie Starosta wystąpił do Rady Powiatu o udzielenie upoważnienia do podjęcia działań 
zmierzających do nabycia akcji spółki PKS w Krośnie S.A. 
Poinformował również, że w przypadku wystąpienia z wnioskiem do Ministra Skarbu Państwa o 
niedopłatne nabycie akcji PKSD w Krośnie, siedziba firmy musi znajdować się na terenie powiatu 
krośnieńskiego. 

Dodał, iż firma nie jest w najlepszej sytuacji finansowej, organizacyjnej ani technicznej. Posiada 
ona pewien potencjał możliwości - tj. bazę, stację diagnostyczną, doświadczenie na rynku 
transportowym, jednakże w konkurencji z prywatnymi przewoźnikami muszą by c przyjęte inne 
zasady. 

Wspomniał także o potrzebie podjęcia pewnych odważnych decyzji i wprowadzenia zmian, od 
których Zarząd Powiatu nie uchyla się, a które w przypadku przejęcia PKS należy wprowadzić 
gdyż firma na dzień dzisiejszy przynosi straty. 
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Jeśli będzie to konieczne, również komisje Rady Powiatu będą musiały zająć się przedmiotowym 
tematem. 

Następnie głos zabrał Pan Andrzej Szczurek. 
W imieniu pracowników firmy PKS S.A. Krosno zwrócił się z prośbą o udzielenie upoważnienia 
dla Starosty Krośnieńskiego. 
Nawiązał również do poniesionych strat w miesiącach wakacyjnych. 

Pan Adolf Kasprzyk zapytał, które zabudowania firmy PKS S.A. Krosno należą do Prezydenta 
Miasta Krosna oraz gdzie miałaby znajdować się nowa siedziba firmy PKS S.A. w przypadku 
przejęcia jej akcji przez Powiat. 

Starosta zwrócił uwagę na to, iż baza transportowa - jest własnością firmy PKS, natomiast 
dworzec-w połowie należy do Prezydenta Miasta Krosna (umowa podpisana do 2017 roku). 
Jeśli chodzi o pytanie Radnego Adolfa Kasprzyka w kwestii siedziby - dodał, że wg ustawy 
o komercjalizacji i prywatyzacji - ten samorząd ma prawo nabyć akcje firmy na terenie którego 
znajduje się jej siedziba. Takie prawo obecnie posiada Prezydent Miasta Krosna. 

Następnie Pan Jan Białas stwierdził, iż zanim podejmie decyzję w przedmiotowej sprawie, 
chciałby aby firma przedstawiła plan restrukturyzacji. 

W dalszej części Pan Antoni Bączek zapytał o możliwość późniejszego zbycia PKS S.A. Krosno 
w przypadku kiedy nie powiódłby się plan restrukturyzacyjny. 

Starosta poinformował, iż 49 % kosztów - to koszty poniesione na wynagrodzenia, 27 % na 
paliwo, 500 tys. zł - to kwota, jaką firma powinna przeznaczyć na nagrody jubileuszowe dla 
pracowników (do końca 2010 roku). Dodał, iż jeśli Powiat przejmie firmę, będzie konieczność 
wprowadzenia pewnych zmian. 
Ponadto Starosta omówił kwestię: funkcjonowania organizacji związkowych w PKS w Krośnie, 
dopłat samorządów gminnych do transportu zbiorowego, konieczność restrukturyzacji firmy. 

Głos zabrał Pan Dariusz Sobieraj przypominając wszystkim o trudnej sytuacji, w jakiej w ostatnim 
czasie znajdował się Wojewódzki Szpital Podkarpacki. Poparł wniosek Starosty w kwestii 
udzielenia mu upoważnienia do złożenia wniosku do Ministerstwa Skarbu Państwa w sprawie 
możliwości bezpłatnego przejęcia akcji firmy PKS S.A. Krosno. 

Pan Andrzej Szczurek podjął temat występujących sytuacje, w których kilka autobusów przewozi 
np. do jednej miejscowości tylko 3 osoby - wynika to z tego, iż kursują one na różnych liniach. 

Starosta odnosząc się do pytania Radnego Antoniego Bączka w kwestii możliwości późniejszej 
sprzedaży akcji firmy PKS, stwierdził, iż będzie to uzależnione od zapisów umowy zawartej z 
Ministerstwem Skarbu Państwa. 

Następnie Rada Powiatu Krośnieńskiego jednomyślnie udzieliła upowazmenia Staroście 

Krośnieńskiemu Panu Janowi Juszczakowi do podjęcia działań zmierzających do nieodpłatnego 
nabycia akcji firmy PKS S.A. Krosno. 

Rada Powiatu zobowiązała komisje Budżetu i Finansów oraz Transportu, Budownictwa, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego do odbycia wspólnego posiedzenia w przedmiotowej 
sprawie. 
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformował także o p1sm1e Pana Tadeusza Nabywaniec 
Radnego Powiatu Sanockiego w sprawie pomocy choremu dziecku /zał. Nr 17/. 

Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 15.30 zamknął obrady XLVIII Sesji Rady Powiatu 
Krośnieńskiego. 
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